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§ 7   

Svar på medborgarförslag om att stoppa försäljning av 
fyrverkerier och smällare 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på medborgarförslaget.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att stoppa försäljning av 

fyrverkerier till privatpersoner på grund av det obehag ljudet av 

fyrverkerierna ger hundar.  

Stadsdelen arbetar aktivt med informationskampanjer om vad 

lagstiftningen säger om hanteringen med fyrverkerier.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 april 2014. 

Dnr 1-2014-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl. (S) Jonas Ljungstedt (V) föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+V:s förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att ärendet lyfts till Stockholms stad för gemensamma 

informationssatsningar 

Att anföra följande: 

 

Miljöpartiet instämmer i att Spånga-Tensta inte har möjlighet att fatta 

egna regler om hanteringen av fyrverkerier.  

Vi ser dock även de problem som förslagsställaren lyfter.  

 

             

                            forts… 
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forts § 7 

 

Dessutom upptäcks fortfarande farliga ämnen som tungmetaller och 

hexaklorbensen i fyrverkerier. Vi anser att arbetet med att informera 

allmänheten och handlarna om de regler som gäller behöver utökas. 

Exempelvis anser vi inte att det räcker att närpolisen informerar de 

handlare som finns i närområdet, eftersom fyrverkerierna även säljs på 

stormarknader som tillhör andra stadsdelar”. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

 

  __________________ 


